
Skolebestyrelsesmøde 
 

Møde i skolebestyrelsen på Højmarkskolen 

tirsdag den 4. marts 2025 kl. 17.00-19.00 i almendelens personalerum 

Der er spisning fra 16:45-17:00 

 

Deltagere: Elevråd almen (Amalie & AM), Marlene, Robin, Michael, Olga, Carina, 

Henriette, Henrik & Lone. (Hirma online) 

 

Afbud: Brian, Rikke og elevrådet fra spec. 

 

Referent:  Henrik 

 

Dagsorden 

OP: Opfølgning - O: Orientering - D: Drøftelse - A: Arbejdspunkt - B: Beslutning  

Punkt Tid/art Referat 

1. Opfølgning på sidste 
skolebestyrelsesmøde 

a. Valgperiode for 
nyligt indtrådte 
suppleanter 

b. MEDs behandling af 
Princip for 
ekskursioner og 
lejrskoler 

17.00 
10 min. 

 
OP 

a) 
Hjemmesiden opdateres med 
valgperioden. 
Olga (suppleant for Anders) er på valg 
i 2028. 
Michael (suppleant for Rikke) er på 
valg i 2026. 
 
b) 
Retningslinjer til bestyrelsens princip 
for ekskursioner og lejrskoler 
fremvist. Retningslinjerne er 
udformet af skolens MED-udvalg. 
Princip og retningslinjer bliver lagt i 
kataloget med principper på skolens 
hjemmeside. 

2. Nyt fra elevrådene 17.10 
15 min. 

 
O 

Almen: 
Elevrådet arbejder med emnet 
respekt, og hvordan de som elevråd 
kan påvirke de andre elever. Det er 
respekt på gangen. Elev-elev og elev-
lærer.  
Herunder arbejder de med at styrke 
fællesskabet, og kigger på forslag til 



”Den gode start på skoledagen”. 
 
Special: 
Elevrådet i special arbejder med 
planlægningen af Fælles dage – fælles 
i afdelingen og fælles i hele 
specialafdelingen. 

3. Opfølgning på møde i 
forbundetheden 

a. Videndeling om 
støtteforening 

17.25 
10 min. 

 
OP 

Højmarkskolen og Føvling tager på 
Bornholm sammen. Glejbjerg ønsker 
ikke at deltage i denne aktivitet, idet 
deres fokus med turen er et andet. 
 
Glejbjergs skoleleder Kristian Kamp 
vil gerne komme og holde oplæg 
omkring dette. 
Lone fastsætter en dato sammen 
med Kristian. Tirsdag/torsdag i april. 
 

4. Opfølgning på dialogmøde 
a. Videre arbejde 
b. Anlægsønsker 

17.35 
15 min. 

 
OP 

a) 
Oplevelse af, at det var godt med et 
formøde og forberedelse 
umiddelbart før dialogmødet. Det var 
en god måde at gøre det på. 
 
Vores arbejde omkring taxakørsel 
fortsætter. Vi skal orientere vores 
kontaktperson Mike Straarup. 
Taxakørsel er et fast punkt til hvert 
skolebestyrelsesmøde fremover. 
 
Høringsperiode til næste budget er 
fra 3.-24. september 2025. 
Bestyrelsen må gerne komme med 
tanker i forhold til råderum – der skal 
findes 1,5% i gennemsnit på alle 
budgetter. 
 
b) 
Arbejdet omkring den gamle 
svømmesal er i gang. Birgitte 
Palmelund har sparret med ledelsen i 
specialafdelingen omkring dette. 
Anlægsønske i forhold til indretning 
skal gerne være færdig inden sommer 
2025. 



 

5. Ny skoleaftale og 
implementering af denne 
til kommende skoleår 
Se bilag som indspark 

17.50 
35 min. 

 
O 

Lone gennemgik den kommende 
skoleaftale men fokus på de punkter, 
hvor skolebestyrelsen kommer til at 
få mere indflydelse. 
 
 

6. Princip for klassekasse 
Se bilag som indspark 

18.25 
15 min. 

 
A 

Udkast til evt. princip bliver lavet til 
en flyer “Gode råd for klasseklasser”. 
Skolen har ikke ansvar for 
klassekasser. 

Nyt fra: 
● Personale i almen 
● Personale i special 
● Ledelse 
● Forældrevalgte 

18.35 
20 min. 

 
O 

Sygefravær fremvist.  
Økonomi gennemgået. 
 
Fase 3 arbejder sammen med 
elevrådet og ledelsen om temaet 
respekt og sprog. 
 

Evt. 18.55 
5 min 

 

 

Kommende punkter  Doolexia - læsevejlederne inviteres til 
at fortælle bestyrelsen om projektet. 
Karakterer i 6. – 7. klasse og 
Bevægelse i undervisningen. 
 

 

Kommende mødedatoer: 

➔ 10. april 

➔ 13. maj 

➔ 19. juni 

 
        


